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【004服务界面设计：后现象学方法／Fernando Secomandi．Dirk Snelders孙志祥译

Interface Design in Services：A Postphenomenological Approach

也卫数字化背景下社会创瓤的变化及其设计对策
--2014第五届江南大学DESIs国际研讨会会议综述／巩淼森李詈亮
Transformation of Social Innovation and Design Strategy in the Context of Digitalization

中古时期我国跨文化交往的历史书写
——以唐代中外设计文化交流为主线的考察／夏燕靖
The History of Chinese Cross-Cultural Communication in Ancient Times

···--··-·-the Investigation on the Cross·-Cultural Communication of Design in Tang Dynasty

文化多样性视域下的中国数字媒介设计／田少煦
Digital Media Design in China from the Perspective of Cultural Diversity

设计·美学与文化／林崇宏
Design·Aesthetics and Culture

中国夏商周时期艺术产业管理特征／张波
The Management Characteristics of Art Industry in Chinese Xia and Shang Zhou Dynasties

大云院龙门寺考察记行／长北
Report on Visiting Dayun Monastery and Longmen Temple

江南传统建筑构造与技术研究综述／吴尧朱蓉
Review of Jiangnan Traditional Building Construction and Technology
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守住区域文化特色
一浅议传统手工艺的地域性特色保护／潘鸿飞
keep regional cultural characteristics

--The regional characteristics of protection on traditional process

从《李南帝后像》看越南的传统漆绘文化／何振纪
Traditional Culture of Vietnam Lacquer Painting from”Portray of Li-nan-di Couple”
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